
                                                                
 

 

10. Fórum zdravé MČ 
 

V úterý 21. září se v hotelu Svornost uskutečnilo již 10. setkání zástupců veřejné a státní správy 

s našimi obyvateli – Fórum Zdravé městské části Praha – Dolní Počernice. Po vyhodnocení „10P“ – 

nejdůležitějších potřeb našich obyvatel z posledního 9. Fóra – následovala diskuze u stolů o jednotlivých 

tématech z oblastí územního plánování, rozpočtu, životního prostředí, dopravy, vzdělávání, sociálních 

služeb a zdraví obyvatel a volnočasových aktivit. Podrobněji se o průběhu setkání zmínil starosta ve svém 

úvodníku, zde již tedy předkládám rovnou výsledek: 

 

 

Výstupy z 10. Fóra zdravé MČ ze dne 21.9.2021  

 

1. Výstavba nové školy 

2. Zachování současného územního plánu s ohledem na nezastavitelné plochy (NE developerům) 

3. Omezení rychlosti v celé MČ na 30 km/hod. a instalace úsekových radarů v ul. Národních hrd. 

4. Vybudování podchodu (nadchodu) pod tratí za Billou směrem na hráz 

5. Zřídit přechod mezi ul. V Ráji a vstupem do parku (ke Štěpnici) a instalace zrcadla a retardérů 

6. Postavit vodní hřiště + mlýnky a pumpa (pocitové hřiště) 

7. Maximalizace zeleně v nových developerských projektech 

8. Potřeba skautské klubovny 

9. Zbudovat Lidovou školu umění (hudební) 

10. Rozšíření ordinací specializovaných lékařů (zubař) 

11. Udržení lékárny v provozu 

12. Zřízení pláže a mola u rybníka 

 

Tyto výstupy budou ověřeny elektronickou anketou na webových stránkách MČ během října a jejich 

výsledek bude předložen zastupitelům na následujícím zasedání ZMČ. 

      

      
         Koordinátorka MA21 Markéta Brožová 


